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28. února 2023

Jak to tenkrát bylo, když jste se nechali zabodat.
#nezapomeneme
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Když se podíváme na

vakcinační tlak v roce 2021, a

jak ho zorganizovali, mají teď

údaje o vás a o tom, čeho jste

ochotni se vzdát kvůli

injekci. 50% z vás to udělalo

dobrovolně. A pak těch 50%

poštvali proti zbytku. Pro mnohé

očkované covidisty to nebude

hezký pohled do nastaveného zrcadla. Na druhou stranu, bez

sebereflexe to opravdu nepůjde. Změna musí začít zevnitř vás, aby se

něco změnilo. #nezapomeneme

První fáze byla dobrovolná. Vše bylo založeno na propagandě a jak

lehce jí podlehnete. Tehdy vám nic nesebrali.

Ve druhé fázi vám sebrali zábavu, včetně restarací, koncertů a

cestování. Ve třetí fázi vám nabídli sto dolarů nebo burger a

hranolky za vaši autonomii.

A nakonec se pustili do lidí, kteří nic z toho nechtěli. A chtěli zjistit,

zda jsou ochotni buď přijít o práci, nebo si zachovat svou tělesnou

autonomii.
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50% z vás to udělalo dobrovolně.

Co vás asi překvapí, pokud se podíváte na všechna ta data, která jsou

k dispozici po měsících, a kolik lidí si nechalo dát injekce během

každé fáze, 50% z vás to udělalo dobrovolně. 50% z vás má

nulové kritické myšlení. Vůbec na nic jste se neptali, prostě

jste udělali to, co vám řekli v televizi a mainstreamu. To je to

smutné.

20% to udělalo kvůli potravě a zábavě. Chtěli jste chodit do

restaurace, protože jste příliš líní vařit doma. Jste příliš líní si pozvat

kamarády domů na pivo. A to je čistá pravda.

A tlak v poslední době přinesl nemenší přírůstek, ten tlak kvůli práci.

Kromě pozic v medicínské profesi, ve které povinnost očkování stále

platí.

A teď si položte následující otázku: Proč by se měla vláda starat, když

vy nemáte žádné morální zásady a nesnažíte se být tou nejlepší

možnou osobou, kterou na této planetě můžete být? Proč by se měli

starat?

A pak těch 50% poštvali proti zbytku.

Chcete vědět proč byl rok 2020 tak úspěšný? Protože vám řekli, že

abyste se stali hrdiny, stačí, když zůstanete doma a budete

líní. A konečně jste se stali hrdiny, že? Moc úsilí to nestálo.

A jaký byl další krok k hrdinství? Nechat si bodnout experimentální

injekci. A víte, co je skutečně divné? Posvítila jsme si na šéfa Pfizeru.

Ten chlapík má doktorát z veteriny. Ale vy jste podlehli

propagandě. A pak těch 50% poštvali proti zbytku, aby se

pokusili vyvinout tlak.
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Takže teď se zeptejte sami sebe. Pokud jste tak líní, abyste udělali

změnu ve svém životě a ve své komunitě, proč by se o vás měla starat

vláda? Proč by to vládě nemělo být jedno?

A to je důvod, proč jsme v takové kaši. Změna musí začít zevnitř

vás, aby se na světě něco změnilo.

 

 


